
Van:
Verzonden: maandag 14 maart 2022 13:57
Aan:
Onderwerp: Windmolens niet afbreken?

Dames en Heren,

Zoals u weet gaat we in het kader van Windpark Zeewolde 220 " kleine" windmolens vervangen door 
83 grote.

Graag zou ik u vragen om na te denken over de verplichting de oude windmolens af te breken.
Gezien de moeilijkheid om te voldoende aan de groene energie vraag, zou ik voor willen stellen de 
afbraak verplichting op te schorten tot het moment dat we een overschot aan groene energie 
hebben.
Met "we" bedoel ik hier niet alleen Zeewolde, of Flevoland, maar eerder heel Europa.
Laat de huidige eigenaren van de molens zelf besluiten wanneer het moment is gekomen dat de 
oude molens niet meer rendabel onderhouden kunnen worden.

Met vriendelijke groet.


